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Ovlivňování počasí klimatickým inženýrstvím probíhá asi
v 70 zemích. USA to dělaly už ve válce ve Vietnamu
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Spory o očkování, které vyhrotil covid, se mohou do budoucna zdát
vládám, zájmovým skupinám, ale i nám všem, celkem otravné, ale
diskusí možná nebude třeba, protože už existují technologie, které
umožní očkovat populaci nepozorovaně, třeba prostřednictvím
zmutovaných komárů, nebo takzvaného chytrého prachu. O nových
nástrojích genetiky a nanotechnologie jsme se bavili v předchozí části
rozhovoru. Na počátku bývá často bohulibý záměr, naše zdraví
a dobro, a náš host Radovan Dluhý-Smith k tomu dodává: „Hrajeme si
opakovaně na bohy s výsledkem, který skončí trochu jinak, než o co
jsme se snažili.“ Například obrovský rozvoj technologií, který je stejně
tak fascinující, jako znepokojivý, umožní vedle léčebné terapie také
třeba hacknutí člověka, jeho fyzického i psychického stavu. Přitom úsilí
o ovládnutí nejsou vystaveni jen jednotlivci či masy, ale celá planeta,
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protože je zřejmé, že i v oblasti programů typu „poručíme větru dešti“
urazil člověk pořádný kus cesty, jen se o tom doposud nemluvilo příliš
nahlas.

Martina: Když se někdo tak velmi snaží z určitých informací vytvořit
konspirační teorie, tak je to většinou proto, že se nemáme něco
dozvědět. O ovlivňování počasí mluvil už viceprezident Lyndon
Johnson v roce 1962, když řekl, že ti, co ovládnou počasí, ovládnou
svět. Víme, že na olympiádě v Moskvě v roce 1980 už měly stíhačky,
nebo nějaké letouny rozhánět mraky. Na olympijských hrách v Číně –
to už bylo v roce 2008 – byly připraveny rakety a kanóny, které měly
vypálit na případná blížící se mračna náplně jodidu stříbrného ještě
dříve, než mraky připlují nad Peking, aby se déšť by vypršel někde
jinde než nad stadiónem. Toto všechno jsme věděli, a přesto všechno
se o tomto nemohlo mluvit, aniž by se člověk nevystavil tomu, že bude
za hlupáka, prostě člověka, který věří všemu. Máš teorii, proč to tak je?
Proč tak dlouho stálo za to toto dehonestovat, mlžit, mlčet?

Radovan Dluhý-Smith: Já si možná také pomůžu dvěma citáty velmi
důležitých politiků ve Spojených státech. A než k tomu přikročím, tak
možná ještě pro posluchače, aby si uvědomili, jak reálné je ovlivňování
počasí a klimatu, tak opravdu doporučuju přečíst si velmi obsáhlou
knihu o ovlivňování počasí amerického profesora Jamese Fleminga
„Hazard s nebesy“, kde právě uvádí stovky různých experimentů,
a různé metody ovlivňování počasí – chemické, elektromagnetické,
lasery, a tak dále. Takže určitě přečíst, protože tato tématika je dost
složitá, rozsáhlá, a nejedná se o konspiraci, protože dnes jsou na
stolech zákonodárců ve Spojených státech nové návrhy zákonů –
myslím, že to je New Hampshire, Jižní Dakota a Rock Island –
o zákazu pokusů o ovlivňování počasí. Takže něco, co kdysi zavánělo
konspirací, dnes leží na stolech zákonodárců. A teď tedy přímo
k odpovědi na to, co ses ptala, tedy: Proč? Tys zmínila viceprezidenta
Lyndona Johnsona, a já tady znova využiji jeden jeho citát, kdy on říká,
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že vládci nekonečna by měli moct řídit počasí na Zemi, způsobit sucha
a povodně, změnit přílivy a proudy, zvýšit hladiny moří, odklonit Golfský
proud, a změnit mírné podnebí na chladné.

Martina: Tohle už Gréta nevytrhne.

Radovan Dluhý-Smith: To je to „proč“. Je to obrovská zbraň, když
nějaký stát, národ, armáda má tyto schopnosti, tak si prakticky může ve
světě dělat, co chce. Může způsobit různé extrémní počasí, a různé
věci, o kterých mluví Lyndon Johnson. Ale aby posluchači neřekli, že
Lyndon Johnson asi nějak přestřelil, a bůhví, jestli na něčem nejel,
nebo něco takového, tak bych zde ještě zmínil amerického ministra
obrany Williama Cohena z roku 1997, který řekl vlastně velmi
podobnou věc – cituji: „Různé druhy ekoterorismu se ve světě již
používají. Pomocí elektromagnetických vln je možné změnit klima,
vyvolat zemětřesení, či sopečnou činnost.“

Martina: Ty myslíš, že je fakt?

Radovan Dluhý-Smith: Řekl to ministr obrany, pak viceprezident.
A mám mnoho dalších citátů.

Martina: 1997?

Radovan Dluhý-Smith: Ano,1997.

Martina: To už je dlouho.

Radovan Dluhý-Smith: A ještě jeden. Je to, myslím, Ed Anderson,
který v roce 2012 v článku v Guardienu napsal, že jestli si lidé myslí, že
tyto aktivity jsou pro nějaké dobro, nebo třeba pro to, abychom ochladili
planetu, protože máme globální oteplování, tak ať na to rychle
zapomeneme, protože opravdu tento záměr, tyto cíle jsou jiné, než jaké
myslíme, že jsou.
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Ovlivňování počasí prostřednictvím klimatického inženýrství zcela jistě
probíhá, a to asi v 70 zemích. USA to dělaly už ve válce ve Vietnamu při
operaci Popeye.

Martina: Ale pozor, to nemůže být pravda, protože ovlivňování počasí
pro vojenské účely bylo oficiálně zakázáno. Můžu si ponechat alespoň
část naivity? Prosím tě, myslíš si, že toto dodržuje alespoň někdo?
Nebo o tom vůbec nemůžeme mít přehled? Protože jednak je to
mnohdy pod státním tajemstvím, pokud je to dál zkoumáno pro
vojenské využití, a kromě toho se ovlivňování počasí také dostalo do
soukromého sektoru. Myslíš, že je možné to nějakým způsobem vůbec
korigovat, dozvědět se, zjistit?

Radovan Dluhý-Smith: Myslím si, že šlo o Kemp Calderu, nebo Alana
Robocka, to jsou dva vědci ze Spojených států, kteří se zabývají
klimatickým inženýrstvím, kteří dostali přesně tuto otázku od CIA, –
nevím, který z těch dvou tuto otázku dostal, ale je to na YouTube – kdy
se ptali: „Pane profesore, kdyby náhodou jedna ze zemí začala nad
Spojenými státy ovlivňovat počasí a klima, zjistili bychom to?“ A on na
to odpověděl, že ne, že pravděpodobně nezjistili. A mám podezření, že
se ho ptali, zda by to – kdybychom to realizovali my – jiné země
poznaly. Takže to pravděpodobně zjistit nejde. Tys zmínila zákaz OSN
z roku 1977, který vznikl na základě toho, že Spojené státy začaly
využívat ovlivňování počasí ve válce ve Vietnamu.

Martina: Poprvé to bylo ve Vietnamu.

Radovan Dluhý-Smith: Ano, koncem 60., začátkem 70. let, v rámci
operace Popeye, kdy vypouštěli – říká se jodid stříbrný, ale i další
chemikálie – aby zastavili vietnamská vojska. Ale pojďme trošku do
současnosti. V roce 2019, a pak nedávno na environmentálním
shromáždění OSN, které teď proběhlo v Nairobi v Keni, se snažily další
členské státy o to, aby byly tyto pokusy transparentní, aby se o tom
začalo mluvit, aby jednotlivé státy odkryly karty. A bohužel, v roce 2019
Spojené státy a Saúdská Arábie hlasovaly u podobných opatření proti,
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a nyní to byly opět Spojené státy – a teď si nevzpomenu na další země,
nebylo jich mnoho – které zase hlasovaly proti tomu. Bylo to nedávno
v Nairobi v Keni, kde se snažili, aby se to bylo transparentní. Takže
bohužel. On totiž zákon z roku v 77–78 zakazoval využívat toto na
jiných zemích, ale nezakazoval experimenty ovlivňování počasí na
domácí půdě. Takže samozřejmě posluchači si dají dvě a dvě
dohromady, že tyto věci se pak samozřejmě dají zneužít.

Martina: Někde jsem četla, že nějaké zásahy do počasí, ať už formou
osévání mraků, nebo jinými technologiemi, dnes používá, uplatňuje,
přes sto zemí na světě.

Radovan Dluhý-Smith: Je to takřka sto zemí. V Bloombergu jsem
naposledy četl taky zajímavý článek, který uváděl, myslím, 60, nebo 70
zemí.

Martina: Takže je to 60, 70 zemí.

Radovan Dluhý-Smith: Ano.

Martina: O kterých se ví.

Radovan Dluhý-Smith: O kterých se ví. Samozřejmě.

Vypouštění látek, jako oxid hlinitý, oxid siřičitý do atmosféry způsobuje
nárůst množství demencí. Dnes jsme v situaci, kdy každé tři sekundy
přibude nový dementní člověk.

Martina: O kterých se ví. Jaké následky může mít ovlivňování počasí?
Jsou na to nějaké spolehlivé vědecké studie, názory: Zejména, když
existují nejrůznější metody ovlivňování počasí, a my ani nevíme, jaké
z nich jednotlivé státy využívají?

Radovan Dluhý-Smith: Tak zatím se spíš tyto studie a výzkumy věnují
tomu, jestli to funguje, jestli – když osejeme mraky, nebo je
nasměrujeme pomocí různých elektromagnetických ionosférických
technologií, opravdu snížíme, nebo zvýšíme, srážky, nebo zabráníme
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krupobití. Takže tyto výzkumy jdou spíše tímto směrem. Těchto
výzkumů je dnes spoustu, a ukazují, že je opravdu možné pomocí
těchto technologií zvýšit srážky o 15 až 30 procent, což třeba v případě
afrických zemí, nebo Arabského poloostrova, je velmi významné.
Myslím, že Saúdská Arábie teď dokonce staví na poušti chytré město
pomocí právě různých metod ovlivňování počasí.

Ale co se týče negativních dopadů na zdraví, tak takových výzkumů
a studií moc není. Nedávno jsem četl jeden v lékařském časopise,
který byl o tom, že varovali, že bychom neměli zastínit slunce, neměli
bychom vypouštět různé chemikálie do nižší stratosféry. A tento vědec
v britském vědeckém časopisu uváděl, že jelikož by se používal oxid
hlinitý, oxid siřičitý, a tak dále, tak bychom mohli způsobit u lidí zvýšení
demence. Myslím, že dnes máme každé tři sekundy nového
dementního člověka na světě.

Martina: Hrozně se tomu divíme.

Radovan Dluhý-Smith: Hrozně se tomu divíme. Takže se mluvilo
o tom, že by ovlivňování počasí a klimatu mohlo mít tyto dopady – víc
alzheimerů, více demencí, a tak dál.

Martina: Tys teď zmínil snahu zastínit slunce, což je proces, teorie,
pokus, který dosud vzbuzuje opovržení, pokud o něm mluvíš. Snaha
vědců zastínit slunce, aby zmírnili globální oteplování, se ještě teď těší
značnému posměchu. Do jaké míry už je to realita?

Radovan Dluhý-Smith: Reálné pokusy už probíhají několik let. Já vím
o dvou, které se realizují, a o jednom, který byl zatrhnut. Z těch dvou
jeden nese název SATAN, což je projekt britského vědce, napojeného
na Oxfordskou univerzitu. SATAN je zkratka – nevím proč –
Stratospheric Aerosol Transport and Nucleation. Nevím, proč si vybral
tenhle název, ale u vědců tento název mnoho uznání nesklidil. Takže
vědci, kteří se snaží znormalizovat proces geoinženýrství, nebyli tímhle
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názvem moc nadšeni, protože samozřejmě postrašil spoustu lidí. Takže
to je jeden projekt, o kterém vím. A pak je další v Americe, který
realizuje komerční firma Make Sunsets. A obě tyto firmy vypustily
pomocí balónů do nižší stratosféry oxid siřičitý. Jedná se o techniku,
která se nazývá Řízení solární radiace s cílem ochladit planetu. To je
oficiální název.

Martina: A co můžou způsobit tyto balóny plné oxidu síry, které se
vypustí do stratosféry? Co to může udělat? Ví se to vůbec?

Radovan Dluhý-Smith: Jsou na to různé výzkumy, různě se spekuluje,
že právě oxid siřičitý, nebo oxidy hliníku, mají vyšší albedo efekt, to
znamená, jsou schopny odrážet více sluneční svit, než potom
zachycovat teplo. Takže právě toto chtějí vypouštět v nižší stratosféře.
Už se několik let mluví o tom, že by se to mohlo vypouštět pomocí
letadel. David Keith – což je jeden z proponentů amerických
klimatologů, harvardský profesor – o tom mluví už možná od roku
2005, 2010, a jsou studie, že je to možné už několik let a že existují
letadla, která by mohla opravdu vynášet do ovzduší, do vyšší
stratosféry plus mínus sto tun různých chemických částic a vypouštět je
tam. Takže to jsou všechno reálné pokusy, reálné výzkumy.

Ještě jsem mluvil o třetím projektu, který se chystá v Izraeli, který by
měl být realizován letos, a je do toho samozřejmě zapojen Bill Gates.
Tento projekt se jmenuje SCoPEx, ve kterém se chystali vypouštět tyto
částice ve Švédsku, ale tam jim to zatrhli místní aktivisti, takže se o to
teď snaží ve Spojených státech. Ale nevím, jestli tento projekt budou
realizovat. Do tohoto projektu SCoPEx je zapojen David Keith
s finanční pomocí Billa Gatese. Takže to jsou projekty, které se
realizovaly, které se chystají realizovat, které se zatrhly, a to je vlastně
to, o čem víme. Samozřejmě těchto pokusů může být mnohem víc.
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Martina: Vzpomínáš tady Davida Keithse, který řekl, že každé
komerční letadlo emituje do ovzduší v průměru asi 100 kilogramů oxidu
síry za minutu. Zmínil jsi, že v Emirátech vypouštějí do mraků oxid
titaničitý. Vždyť my vůbec nevíme, co tam může být. Vždyť my vlastně
ani nepotřebujeme žádné vyslovené – a teď to slovo řeknu, ať mají
radost – chemtrails. Vždyť ani vůbec nevíme, co jednotlivá letadla,
pokusy, mohou způsobit s biosférou.

Radovan Dluhý-Smith: Nevíme. Co víme, je, že tyto zplodiny z letadel
– podle MIT v Bostonu, podle výzkumu vysoké školy v Curychu, které
dělali x let zpátky – obsahují různé kovy, jako baryum, hliník a tak dále,
různé polymery. To víme. A víme, že – sama jsi zmínila Davida Keithse,
že se jedná o nějakých 100 kilogramů oxidu síry, a víme, že v síře je
grafen. Takže když si vypočítáte, že máte denně na obloze nějakých
100 000 letadel, a když víme třeba ze studie, která byla zveřejněna na
BBC, že zplodiny z letadel jsou prakticky ve stejném množství, jako
emise CO , tak nám mrzne úsměv na tváři, protože se potom jedná
o tisíce tun denně, a opravdu milióny, milióny tun ročně. A jak jsi
správně říkala, my ale nevíme, jaký to bude mít dopad na atmosféru,
na biosféru.

Zmíním dvě studie, které se realizovaly po 11. 9., což byla americká
studie, a potom anglická studie v Evropě po výbuchu sopky na Islandu,
a obě tyto studie reagovaly na to, že bylo zakázáno létat. Vědci
vypustili do ovzduší jedno, a zkoumali, jak zplodiny z letadel, plus CO ,
vytvářejí takzvané cjrrus mraky. A s hrůzou zjistili, že zůstávají na
obloze až 18 hodin, a při jejich maximu dosahují rozlohy přes 50 000
kilometrů čtverečních. Na tomto výzkumu ve Velké Británii je vidět, že
tento mrak prakticky během 18 hodin zakryl asi třetinu jižní Anglie. A to
je jedno letadlo, chemická stopa za jedním letadlem. Takže závěry
těchto dvou studií, abych to zkrátil, byly takové, že obrovským
způsobem ovlivňují klima, ovlivňují počasí ve Spojených státech,
v Evropě. Takže začali zvažovat, jestli náhodou tyto chemické stopy za
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letadly nezpůsobují takzvané náhodné geoinženýrství, a že tato letadla
– a to jsou jenom komerční, nebavíme se o vojenských – mohou
zásadním způsobem ovlivnit klima.

Mluví se spíš o globálním oteplování než ochlazování, ale já se ptám,
když máme tyto dvě studie o letadlech, která vypouští do troposféry,
nižší stratosféry, oxid siřičitý a další zplodiny, a způsobují globální
oteplování, proč se snažíme v rámci pokusů zastínění slunce prakticky
o totéž? Já tomu nerozumím. Ale tady jsou možná souvislosti
s covidem, že spoustu věcí je opravdu zvláštních, nelogických.

Martina: Jednou z teorií je i to, že globální oteplování a rozpouštění
třeba permafrostu, může být způsobeno také tím, že cirrusy, o kterých
jsi před malou chvílí mluvil – tedy asi správně vyskloňováno cirry –
vytvářejí na nebi tak hustou plochu, že když sluneční záření dopadne
na zem, a odrazí se, tak místo toho, aby znovu uteklo do atmosféry, se
vrátí zpět na zem.

Radovan Dluhý-Smith: Tak, tak.

Může se stát, že vypouštění chemikálií do atmosféry kvůli tomu, abychom
zabránili oteplování, naopak způsobíme nebezpečné ochlazení planety

Martina: Ale my jsme na to už přišli, protože jsme začali vyrábět
skleněná brčka, a myslím, že to může mnohé spasit. Zaujal mě výrok
známého vědce z Massachusettského technologického institutu MIT,
Sallie Chisholma, který vzkázal zastáncům geoinženýrství, že
jednoduše ignorují skutečnost, že biosféra je aktivním hráčem, je to
žijící organismus, který se každou vteřinu vyvíjí, a má schopnost se
sám adaptovat a řídit. Je to systém, jehož náhlá změna může vyústit
v nepředvídatelné jevy. Nicméně zastánci geoinženýrského výzkumu
tohle naprosto ignorují.

Radovan Dluhý-Smith: Ano. Můžu ještě, Martino?

Martina: Musíš.
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Radovan Dluhý-Smith: Jednu věc opravdu nevíme, a to, jaký bude
konečný výsledek tohoto. Doporučuji velmi zajímavý film Ledová archa,
Snowpiercer, který začíná tím, že se vědci snažili zabránit globálnímu
oteplování, vypouštěli do ovzduší chemikálie, a špatně to spočítali,
a Země se ochladila natolik, že nebylo možné na planetě žít.
Upozorňuji, že tato technika řízení solární radiace se snaží napodobit
výbuch sopek, a z minulosti víme – teď nevím, jestli to bylo v 17., nebo
18. století – že vybuchla sopka, a způsobila rok bez léta, takže tady
v Evropě byla taková zima, že se nedaly pěstovat potraviny, a byl
hladomor. Takže se klidně může stát, že v rámci vypouštění těchto
zplodin do atmosféry způsobíme ochlazení planety takovým způsobem,
že to bude mít velký negativní dopad na společnost.

Martina: My jsme tady otevřeli mnoho věcí, které se nepovažovaly za
možné, ale dějí se. A teď vlastně nevím – když jsme vzpomenuli chytrý
prach, nanoroboty, když jsme vzpomenuli, že je možné ovlivňovat
počasí, že je možné podle nejnovějších pokusů vyvolat vlny cunami,
a tak dále – když bych byla totalitář, tyran, novodobý Hitler, Stalin, co
bych si mohla pod stromeček přát víc. Ale pokud bych z toho mohla mít
alespoň dvě věci, tak to je opravdu… Ale nechci to říkat, abych lacině
nepodsouvala strachy, ale je to skutečně na pováženou.

Radovan Dluhý-Smith: Ano, je to alarmující. Ale ještě víc alarmující je
to, že se o těchto věcech vůbec nemluví, což je podle mého názoru
obrovská chyba, protože jenom tím, že o tom budeme mluvit,
a zvyšovat povědomí lidí, a ptát se, lze tomu možná zabránit. Ale když
strčíme hlavu do písku a budeme řešit věci, které často nejsou tak
důležité, nebo odpoutávají pozornost od důležitých věcí, tak vlastně
vůbec nevíme, jakým způsobem se náš život modeluje a formuje,
a nemáme nad tím žádnou kontrolu.

O ovlivňování počasí se musíme bavit, aby s tím bylo možné něco dělat,
a získali jsme nad tím kontrolu
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Martina: Mě fascinuje skutečnost, že se snažíme snížit CO , snažíme
se zabránit oteplování, a Evropa na to jde tak, že se chce ekonomicky
úplně položit na lopatky, a řešíme to věcmi, jako jsou emisní povolenky,
a podobně. Ale vůbec se do tohoto vzorce nezakomponovává to, že
ovlivňováním počasí, cíleným ovlivňováním počasí, můžeme
způsobovat reakce, které mimochodem planetu oteplují. To je přece
podezřelé.

Radovan Dluhý-Smith: Je to přesně tak, jak říkáš. Podezřelých věcí je
spoustu, o tom jsme v našem rozhovoru mluvili. Je to podezřelé,
a jsem tady proto, abychom o tom mluvili. Snažím se tyto věci
prezentovat v různých přednáškách a v dalších rozhovorech, protože
věřím, že osvěta je jednou z cest, jak zvýšit povědomí lidí, a možná
protrhnout nějakou bariéru, aby se o tom mluvilo, a začalo se s tím
něco dělat.

Martina: Musíme to dostat mezi lidi dřív, než budou v chytrých městech
chytří lidé dýchat chytrý prach, a jediná potíž může být v tom, že to
vlastně nebudou lidé, ale roboti. Přeháním to už, protože jsem už
přečetla mnoho fantasmagorické literatury? Nebo nás může válka
nanotechnologií opravdu dovést až do tohoto stádia?

Radovan Dluhý-Smith: Tak upřímně – na tyto otázky nemám
odpovědi.

Martina: A máš pravdu, že bychom se neměli pouštět do něčeho, co
může být do budoucna označováno za dezinformace, protože bychom
jim tím mohli opět nahrávat. A tak se zeptám jinak, a je to opravdu
otázka za všechny peníze: Je možné se takové budoucnosti – kterou
jsme tady reálně popisovali při rozkrývání takzvaných konspiračních
teorií, které se ukázaly býti holou realitou – v tuto chvíli ještě nějak
účinně vyhnout?

2
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Radovan Dluhý-Smith: Pevně věřím, že ano, a proto děláme třeba
tento rozhovor. Osvěta je naprosto klíčová, a já věřím, že faktické
informace mohou šířit světlo. Informace jsou určité vibrace, které
zvyšují právě povědomí lidí. A navíc si myslím, že nejsme ve vesmíru
sami, takže v mnoha směrech – i když se mě lidé ptají, jak to všechno
zvládám – jsem v určitém klidu, a věřím, že nakonec všechno dobře
dopadne a že to ani nemůže být jinak, protože jsme propojeni
s nekonečným Stvořitelem.

Martina: Takže platí, že na konci bude všechno dobré, a jestli to ještě
dobré není, tak to ještě nemůže být konec?

Radovan Dluhý-Smith: Přesně tak.

Martina: Radovane, já ti děkuji za tvůj depresivní rozhovor, a zároveň
i jiskřičku naděje, kterou si ponecháváš sám v sobě a kterou jsi nám
předal. Díky moc.

Všechny příspěvky s Radovan Dluhý-Smith
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